
 
 

Referat Årsmødet for den selvejende institution Skovhuset 

Lørdag den 7. september 2024  

Ad 1. Dirigent: Elisabeth Arendt. Referent: Elisa Wejse. Stemmetællere: afventes 

Ad 2. Kirsten Clement nævner navne på de 9 stemmeberettigede.  

Ad 3. Alle godkender.  

Ad 4. Vedhæftet som bilag.  

Ad 5. Ingen indkomne forslag. 

Ad 6. Morten Quist: Lidt færre indtægter end i 2022 da vi desværre ikke har kunnet fastholde 
aktivitetsniveauet. Dyrt med udgifter på el, da vi har el-radiatorer. Forsikring også dyr pga. stråtag. 
Porto var også dyr til Skovhusbladet. Note om "andre omkostninger" er drift af traktor til græsslåning 
samt indkøb af nye rengøringsartikler. For at spare udgifter sendes Skovhusbladet ud digitalt for 
fremtiden. Værdipapirer er faldet desværre. Er investeret i grøn energi. Regnskab revideret af revisor 
Kristin Arendt. Der bliver spurgt til om stråtaget kan udskiftes med andet tag. Tegl er for tung og tagpap 
er ikke klimavenligt. Bestyrelsen vil arbejde videre. 

Ad 7. Elisabeth Arendt: Selvom Skovhusbladet fremover bliver digitalt, er det ikke tilstrækkelig 
besparelse. Derfor har bestyrelsen valgt at sætte pris op på lejeindtægt for eksterne retræter. Interne 
retræter har vi valgt at kunne reducere i pris og gøre det frivilligt hvad man vil betale ml 1100-1550kr. 
Ser vi tilbage på de få retræter der har været siden beslutningen, så er det ca. halvdelen, der betaler 
den høje pris og halvdelen, der betaler mindre. Vi kører dette som prøve i et år og derefter lægger vi os 
fast på om det er en fremtidig model. Kommentar; helt nyt for vedkommende. Vi har skrevet det i 
Skovhusbladet. Kommentar; helt fint, når det ikke løber rundt, men det kommer til at ligne mere 
Ådalen, som har en hel anden standard. Bestyrelsen fastholder ønsket for det kommende år og beder 
andre om at melde tilbage hvad man hører af kommentarer og kritik.   

Ad 8. PT Individuel 200kr. Gruppemedlemmer 550kr. Bestyrelsen foreslår at man bibeholder priserne. 
Der bliver spurgt om antal af medlemmer? 

Ad 9. Tre på valg: Morten Quist, Tine Døring og Marie Holm og de genopstiller alle. Ingen andre ønsker 
at stille op. Begge suppleanter ønsker at fortsætte i bestyrelsen.  

Ad 10. Kristin Arendt vil gerne fortsætte næste år.  

Ad 11. Der bliver spurgt til vandreruter i området. Sukkertoppen og flere ruter er tilgængelige. Flere er 
aftegnet på kort som ligger i skuffe i stuen.  

Foreslå gerne retræteledere til bestyrelsen. Der er et døgn for nye retræteledere 22.-23. november. 
Eller hvis man har brug for inspiration.  Der bliver spurgt til Facebook: Skovhuset - økumenisk 
retrætehus. Der bliver sagt tak til bestyrelsen. 


